



Total Quality. Assured.

545 E Algonquin Road, Suite H
Arlington Heights, IL 60005 USA

Telephone: 847-439-5667
intertek.com

Published:
Revised:

3-Sep-25
19-Jan-26

Public Notice ID: 2025-87
Page 1 of 2

Safety Concern with Intertek Certified Product / Souci de sécurité avec le produit certifié Intertek

Digital Quartz Infrared Heater, Model CZ2032 or CZ2062 followed by up to 10 characters - All production dates - Product no longer meets the requirements for certification, resulting in a fire hazard | Chauffage infrarouge à quartz numérique, modèle CZ2032 ou CZ2062 suivi de jusqu'à 10 caractères - Toutes les dates de production - Le produit ne répond plus aux exigences de certification, ce qui entraîne un risque d'incendie

Notification Type:	Safety / Sécurité
Certification Type:	ETL Listed - US and Canada

Notification

Intertek notifies consumers, retailers and distributors of a potential safety concern involving the Intertek Certified products identified below. / Intertek informe les consommateurs, les détaillants et les distributeurs d'une préoccupation potentielle en matière de sécurité impliquant les produits certifiés Intertek identifiés ci-dessous.

Company Identification

Ningbo Green Forest Electronic Technology Co Ltd

Product Identification

A safety concern of certified product of Ningbo Green Forest Electronic Technology Co Ltd, Digital Quartz Infrared Heater, model CZ2032 or CZ2062; followed by up to ten characters is labeled and using a cETLus Certification Mark of control number 5021166. Product photo on Page 2. The product - including all production dates - does not meet the requirements for certification per the standards listed on product label. This may result in a fire hazard.

Un problème de sécurité concernant le produit certifié de Ningbo Green Forest Electronic Technology Co Ltd, Chauffage infrarouge à quartz numérique, modèle CZ2032 ou CZ2062 ; suivi jusqu'à dix caractères, est étiqueté et utilise une marque de certification cETLus avec le numéro de contrôle 5021166. Photo du produit à la page 2. Le produit - y compris toutes les dates de production - ne répond pas aux exigences de certification selon les normes indiquées sur l'étiquette du produit. Cela peut représenter un risque d'incendie.

Hazard Involved

Risk of fire | Risque d'incendie

What To Do

Use should be immediately discontinued and return to the point of purchase. Distributors and retailers should discontinue sales and return inventories to their suppliers. / L'utilisation doit être immédiatement interrompue et revenir au point d'achat. Les distributeurs et les détaillants doivent cesser les ventes et retourner les inventaires à leurs fournisseurs.

Published: September 3, 2025
Revised: January 19, 2026

Public Notice ID: 2025-87
Page 2 of 2

Photos and Images / Photos et images

